
POROČILA: 
+ JUU SRESKO DRUŠTVO V KAM

NIKU je zborovalo 11. februarja 1933. v 
Domžalah. Zborovanja se je udeležil tudi 
predsednik sekcije tov. Dimnik. 

Prva točka dnevnega reda je bila nada
ljevanje predavanja tov. Horna »O volji«. — 
Že zadnjič smo slišali, da volja obstoji in se 
pojavlja v odločitvah. Kaj more biti motiv v 
odločitvah? Vrednota. Tako je pri odraslih 
in pri otrocih. Vzgoja ne more iti preko mo
tivov. Življenje samo je motiv in vzgoja se 
mora ozirati na motive. Mnogokrat vzgoja 
greši. Ni vsak motiv v vsakem trenutku za 
vsakega. Vsebina motivov je vrednota, ta ie 
objektivna in subjektivna. Otrokova subjek
tivna vrednota je v stalnem nasprotju z ob
jektivno vrednoto. Subjektivna vrednota naj 
se spoji z objektivno vrednoto, subjektivna 
volja z objektivno in to je naloga vzgoje. 
Naša volja se časih odloči za nižjo vrednoto, 
motiv pa je lahko višje vrednote. Motivi mo
rajo biti pametni in uporabljivi. Tudi osam
ljeni ne smejo biti, ampak združeni v kom
plekse. Motive moramo vezati na razum, spo
min, čuvstva, zlasti pa na doživetja. Kom
pleksi nastanejo po razumevanju. Ta namen 
ima moderna šola, zato ima kompleksni pouk. 
Mladini je treba vcepiti take motive, ki so 
ji za življenje potrebni. Smisel moderne šole 
naj bi razmišljali in razglabljali. Kdor hoče 
vzgojiti druge, mora spoznavati sam sebe in 
odstraniti napake, ki izvirajo iz motivov. 

Za zanimiv referat se je tov. Hornu za
hvalil tov. predsednik. Nato so se prebrali 
došli dopisi. V zaščitni odbor se na predlog 
tov. Ostanka izvolijo sledeči tovariši: Arri
gler Anton, Hrovat Ivo in Mayer Julij. 

Tov. predsednik je prosil predsednika 
sekcije tov. Dimnika, ,naj sekcija v imenu 
vseh društev prosi gledališko upravo za po
lovično vstopnino pri gledaliških predstavah. 

Odbor je prosil avtopodjetje »Peregrin« 
in »Bistra«, da bi učiteljstvo plačevalo le po
lovično vožnjo na avtobusih. Avtopodietje 
»Peregrin« v Kamniku je tej prošnji ugodilo 
in ima učiteljstvo na progi, kjer vozi to pod
jetje, polovično vožnjo. 

Tov. Tiran v Ljubečni pri Celju je spi
sal igro ža odrasle »Razbojnik Guzaj«, katero 
tov. predsednik priporoča. 

Nato je poročal predsednik sekcije tov. 
Dimnik o Organizačnih zadevah in o sploš
nem položaju z ozirom na šostvo. Podal je 
izčrpno poročilo o mariborski spomeruci in o 
spomenici, ki jo je predložil izvršni odbor mi
nistru prosvete. Svoje izredno zanimivo po
ročilo je zaključil, da je naš stanovski in šol
ski interes le v skupnosti in edinstvu! 

Prihodnje zborovanje bo v mesecu mar
cu. Kraj in dan bo določil odbor. 
Arrigler Anton, s. r., Gizela Ušeničnik, s. r., 

predsednik. tajnica. 

+ JUU SRESKO DRUŠTVO LJUB
ljana okolica — Z AH DEL je zborovalo dne 
21. jan. 1933. v Ljubljani. 

Zborovanja se je udeležilo 97 članov. 
Sprejeta je bila tale resolucija: Odobra

vamo »Spomenico« predsedniškega zbora JUU 
za dravsko banovino ter prosimo sekcijo, da 
tudi v bodoče odločno zastopa koristi učitelj
stva, kakor jih je doslej in vztraja pri svojih 
pravičnih zahtevah. 

V svojem poročilu je predsednik izrazil 
željo, da bi Šolski radio menjaval dneve, ta
ko da bi mogle poslušati program tudi tiste 
šole, za katere torek in petek nista prikladna 
dneva. Poudaril je, da je treba z veseljem po
zdraviti nove knjige, ki jih je priredil tovariš 
Polak za zemljepisni in zgodovinski pouk. 

Stalnega dopisnika za stanovski list zbor 
ni imenoval, češ da naj vsak sam objavi, kar 
je objave vredno. 

Na zborovanju je predaval dr. Stanko 
Gogala o kultiviranju človeka. Člani so pre
davanje poslušali z največjim zanimanjem. 

Po predavanju je poročal tov. predsed
nik o učnem načrtu za višjo narodno šolo. 
Odobraval je smernice, ki jih je predložil 
prosvetnemu svetu v Beogradu tovariš I. 
Dimnik. 

Obžaloval je napade na učiteljstvo, ki ' 
jih je priobčila »Gruda«. 

Člani so odobrili odborov predlog, naj se 
učni načrti uvedejo najprej po šolah za tri 
leta poskusno, potem pa prilagode za posa
mezne tipe šol. 

Pravnega konzulenta so člani odklonili. 
Sprejeti so bili tile predlogi: 
1. Prosimo sekcijo, da bi učiteljstvu iz

poslovala polovično vstopnino za gledališke 
predstave. 

2. I znova naj se določijo za pouka prosti 
tisti dnevi, ki jih je šolska uprava pravkar 
ukinila, ako so v skladu s šolskim zakonom 
in odloki prosv. ministrstva. 

3. Pri društvu naj se ustanovi vrtnarski 
odsek. 

Zdravko Mikuž, s. r. Lenarčič Ana, s. r. 
predsednik. tajnica. 

JUU — SRESKO DRUŠTVO MUR
SKA SOBOTA je zborovalo v Murski Soboti 
ob 65% udeležbi dne 14. januarja 1933. 

Tov. podpredsednik je otvoril zborova
nje, ugotovil z veseljem, da so se naše sta
novske vrste od zadnjega zborovanja pomno
žile za 5 članov odnosno članic našega dru
štva. Spomnil se je nato usode našega društ
venega predsednika tov. Gabrijelčiča, ki je 
bil upokojen s 25 službenimi leti, da se ne 
le učiteljstvo, marveč vsakdo, ki tov. Gabri
jelčiča pozna, vprašuje po vzrokih. Storjeni 
so bili vsi koraki in zastavljeni vsi vplivi, da 
se ta zadeva razčisti in vrne tov. Gabrijelčič 
v službo. 

Prečitan in sprejet je bil zapisnik zad
njega zborovan.a Tov. tajnik je nato poro
čal o dopisih in podal kratko situacijsko po
ročilo, iz katerega je bilo razvidno, da je 

stopil tako pri sekciji kot pri našem sreskem 
društvu v ospredje problem zaščite članstva v 
zmislu čl. 3. pravil Jugoslovenskega učit. udru
ženja. V debato je posegel tov. Štubel. 

Tov. blagajnik je poročal o nepovoljnem 
stanju društvene blagajne. Sprejet je sogla
sen sklep, da se vse stare dolžnike preda dne 
10. februarja sodišču, ako ne začnejo vsaj do 
1. februarja odplačevati svoj dolg društvu 
najmanj v mesečnih obrokih po 100 Din. 

Tov. Hočevar, ki je bil dolga leta sem 
eden glavnih stebrov našega sreskega učit. 
društva, je prišel iz Maribora med nas s prav 
lepim predavanjem »O moralnih vrednotah 
naše stanovske organizacije.« Tov. Žejnova 
je zanimivo referirala o modernih ročnih de
lih v lesu, usnju, kovini in steklu. Predavanje 
je podprla z razkazovanjem prav umetniških 
izdelkov. Sprejet je bil sklep, da sresko učit. 
društvo v Murski Soboti, izrabljajoč veliko 
požrtvovalnost tov. Žejnove, priredi spomladi 
pod njenim vodstvom tečaj za omenjena roč
na dela. Priglasilo se je 29 tovarišic in tova
rišev, ki bi ga obiskovali. Čas in druge po
drobnosti se določijo na prihodnjem zboro
vanju. 

Tov. nadzornik je seznanil članstvo s 
konceptom učnega načrta za osnovno šolo, 
poročal o predlogih za grupacijo učne snovi 
z ozirom na posamezne tipe šol od enoraz
rednice do osemrazrednice. Podal je svoje 
mišljenje o spajanju teh šol. let pri nižje 
organiziranih šolah. Sledila je prav živahna 
debata, v katero so posegli še tov. Antauer, 
Kramberger, Sreš, Deškovič, Štubel, Hočevar, 
Savli. Učni načrt za osnovno šolo bo po
polnoma sprejemljiv, ako se bo po predlogih 
sekcije za dravsko banovino diferencirala in 
grupirala v njem snov z ozirom na različne 
vrste šol ter ako bo dana možnost učiteljstvu, 
da pri sestavi podrobnega učnega načrta po 
principu domorodnosti upošteva krajevne 
razmere in potrebe ter individualnost učen
cev. 

Tov. nadzornik je reasumiral nekatere 
hibe uradnega poslovanja šol. upraviteljev. 
Tov. Hočevar je živo naslikal položaj mladih 
tovarišev, ki zaman čakajo že toliko časa na 
službo. 

Sprejete so bile naslednje resolucije: 
1. JUU sresko društvo v Murski Soboti, 

zbrano dne 14. januarja 1933. na zborovanju 
v Murski Soboti, najodločneje obsoja po
izkus rušitve državnega edinstva nekaterih 
bivših politikov. Prav tako energično zavrflča 
gonjo jugoslovenskega episkopata proti SKJ, 
v katerega duhu deluje že od nekdaj učitelj
stvo za državno in narodno edinstvo. Živel 
kralj! Živela Jugoslavija! 

2. JUU sresko društvo Murska Sobota se 
popolnoma strinja z resolucijo odbora, se
stavljeno na seji dne 22. decembra 1932. v 
zadevi upokojitve tov. Fr. Gabrijelčiča. 

3. Učiteljem, ki so bil premeščeni že pred 
enim letom in več na nekatere šole v tuk. 
srezu in so se tudi takoj javili na novih 
službenih mestih, naj se izdajo dekreti o pre
mestitvah. 

4. Spričo dejstva, da je danes brez kruha 
v dravski banovini nad 500 mladih učiteljev in 
učiteljic, je treba preiti od dobrih sklepov k 
dejstvom in nujni odpomoči. Naj vsi tovariši 
s polnimi službenimi leti iz kolegijalnosti za
prosijo za pokoj, ker je to njih moralna in 
socialna dolžnost. Izgovor, da bi radi še na
dalje posvečali svoje moči, podprte z dolgo
letnimi izkušnjami, narodu, je prazen, kajti 
polje narodne prosvete je tudi izven šole tako 
prostrano, da najdejo na njem dovolj in pre
več dela vsi upokojeni tovariši. 

Na drugi način se plačujejo iz kreditov 
za osnovnošolsko učiteljstvo osebe, ki so 
dodeljene različnim korporacijam in katerih 
delo nima s šolo nikake zveze. JUU naj stori 
vse korake, da ti uradniki obremenijo kre
dite odgovarjajočih ministrstev, na njih iz
praznjena mesta pa naj se nastavijo učitelji 
novinci. 

5. Pri centralni upravi, sekciji in sreskih 
društvih JUU naj se uvede točna in trajna 
evidenca vseh tovarišev, ki so kdaj izdali in 
izdajajo naše stanovske interese. Iz moralntl? 
razlogov smo se dolžni čuvati zlasti madeža 
denuncianstva. Iz stanovske organizacije na) 
se izločijo vsi spletkarji in denuncianti, ka
terim naj JUU za vselej odtegne vsako za
ščito. 

6. Sekcija za dravsko banovino naj na
pravi red pri upravi listov JUU, ker novo. 
prijavljeni člani vobče ne dobivajo ali pa z 
veliko zamudo prejemajo »Učit. tovariša« in 
»Popotnika«. 

7. »Prosvetni glasnik« naj se redno po
šilja šolam tuk. sreza ali pa naj se ukine njega 
obvezna naročitev. 
Antauer Evgen, A. Savli, 
podpredsednik. tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO SV. LE
NART V SLOV. GORICAH je zborovalo 
21. jan. t. 1. pri Sv. Lenartu v Slov. goricah: 

t Včlanjenih 45, navzočih 25 t. j . 54%. 
Pred zborovanjem je hospitiralo učiteljr 

stvo v 4. razr. osn. šole pri tov. Roglu. Podal 
nam je dobro posrečeno sliko strnjenega po
uka z delovno enoto »Prometna sredstva«. V 
debato so posegli tov. Štuhec, Golež in Rogl. 
Pri tej priliki se je izrekla želja, da bi v krat
kem hospitirali pri kaki tovarišici. Sklenilo 
se je meseca maja zborovati pri Sv. Jurju, 
kjer bo zborovanje združeno s hospitacijo. 

Po hospitaciji je otvoril predsednik zbo
rovanje z običajnim pozdravom na navzoče. 
Uvodoma se spominja umrlega tov. in bivšega 
člana tukajšnjega društva Alojza Kristla, 
upok. učit. pri Sv. Barbari ter izreka tovari
šici Jautovi v imenu društva sožalje povodom 
izgube očeta. Za tem je predsednik obširno 
poročal o preds. zboru v Mariboru dne 6. 11. 
1932. ter zlasti pojasnjeval sprejeto »Spome
nico«. Navzoči so vzeli poročila odobraje na 
znanje. Glede »Spomenice« je bila sprejeta 

Stanovska organizacija JUU 
Iz društev: 

VABILA: 

= JUU SRESKO DRUŠTVO v ŽUŽEM
BERKU bo zborovalo v soboto dne 4. marca 
t. 1. ob 10. dopoldne v Žužemberku. 

Dnevni red: 1. Tekoče zadeve. 2. Dvor 
nekdaj in sedaj. Predava tov. Dequal. 3. Vpliv 
sedanjega časa na mladino in vzgojo. (Tov. 
Zumer.) 4. O Jadranski straži. (Viktor Pirnat.) 
— Prinesite s seboj spreminjevalne predloge 
k učnemu načrtu za higieno! — Odbor. 

= JUU SRESKO DRUŠTVO v LAŠKEM 
bo zborovalo z običajnim dnevnim redom v 
soboto 4. marca 1933. ob 9. uri dopoldne v 
šoli v Zidanem mostu. Na tem zborovanju 
se bodo obravnavale važne stanovske zadeve, 
zato se pričakuje polnoštevilna udeležba. 

Odbor. 
= JUU SRESKO UČITELJSKO DRU

ŠTVO ZA SREZ DOLNJO LENDAVO bo 
zborovalo dne 4. marca t. 1. v prostorih osnov
ne šole v Dol. Lendavi. Začetek ob 9. uri. — 
Referiral bo tovariš Ciril Drekonja. 

= SRESKO UČITELJSKO DRUŠTVO 
MARIBOR LEVI BREG zboruje v soboto 
4. marca t. 1. ob pol 10. uri predp. v dvorani 
Nabavljalne zadruge v Mariboru. Razen obi
čajnih točk je na sporedu zgodovinsko pre
davanje priznanega mariborskega zgodovi
narja ter razprava o predlogih glede povzdige 
sodelovanja in zanimanja vseh članov (ic) za 
naša zborovanja, kakor smo to zadnjič skle
nili. Predloge pošljite do 28. febr. podpisa
nemu predsedniku. Ob 9. uri že naj pridejo 
k seji člani upravnega in nadzornega odbora. 
Članarinski dolžniki, hitite poravnati dolgo
ve, postni čas — čas spokorjenja je tu! To
variši, tovarišice, apeliram na Vašo polnošte
vilno in točno udeležbo, saj je baš v teh — 
neprijetnih razočaranj polnih dneh — po
trebno, da se iščemo in najdemo ter po iskre
nem in preudarnem razpravljanju tolikih ne
prijetnosti tudi — znajdemo! Tovariške po
zdrave! Vauda Mirko, t. č. preds. 



sledeča resolucija: »Učiteljstvo okr. Sv. Le
nart v SI. g., zbrano na zborovanju dne 21. 1. 
1933. pri Sv. Lenartu z največjim zadovolj
stvom pozdravlja »Spomenico«, sprejeto na 
zboru predsednikov v Mariboru dne 6. 11. 
1932., izreka vodstvu sekcije zahvalo in pri
znanje za njegovo dosedanje delo in ga po
ziva, da vztraja v težkem boju za pravice na
šega stanu. Obenem izražamo željo, naj ima 
spomenica tisti uspeh, katerega od nje pri
čakuje vse učiteljstvo«. 

Nato je prečital došle dopise sekcije. 
Glede dopisa o pravnem konzulentu, ki bi si 
ga oskrbela sekcija, stoji naše društvo na sta
lišču, da bi bil isti zelo potreben, pač pa naj 
skuša sekcija dobiti potrebni znesek na drug 
način in ne s povišanjem članarine ali vsaj 
naj ne znese povišek več kot 5 Din letno. 
Brez debate so se na znanje vzeli še ostali do
pisi sekcije. 

Iz blagajnikovega poročila je bilo posneti, 
da pretežna večina članstva točno izpolnjuje 
svoje obveznosti napram društvu. 

Za tem poročilom se je vršil na podlagi 
referata tov. Rogla razgovor o začasnih učnih 
načrtih za višjo narodno šolo. Vsi navzoči so 
bili edini v mnenju, da je načrt, kakršen je 
bil izdan, za naše razmere nesprejemljiv. Z 
ozirom na to, da je že učiteljski zbor pri Sv. 
Trojici po naročilu sres. načel, predloge izde
lal in odposlal, društvo ni sprejelo nobenih 
konkretnih predlogov, ker se strinja z istimi 
učit. zbora pri Sv. Trojici. 

Na predlog tov. Rogla pozove društvo 
pedagoško centralo v Mariboru, da ista pošlje 
vsem šolam obljubljene sezname knjig. 

Končno je bilo še sklenjeno, da se vrši 
prihodnje zborovanje meseca marca pri Sv. 
Lenartu, nakar je predsednik zaključil zboro
vanje. 

Fr. Golež, preds. Josip Golob, tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ZA MA
RIBOR LEVI BREG je zborovalo 14. janu
arja 1933. v dvorani »Nabavljalne zadruge« 
v Mariboru. 

Od 82 vpisanih članov je bilo navzočih 
47, to je 57.18 %. 

Pred otvoritvijo zbora stavi tov. predsed
nik predlog uprav, odbora, da li članstvo so
glaša s tem, da damo izraza svojemu ogorče
nju nad poslanico škofov in ljubljanskih punk
tacij. Članstvo s o g l a s n o sklene, odposlati 
predsedniku vlade in savezu SKJ brzojavko, 
ki z njo obsoja namen, rušiti državno in na
rodno edinstvo. 

Učiteljski zbor izvoli na predlog uprav
nega odbora za novega tajnika tov. Židanika 
Janka, ki takoj prevzame tajniške posle. 

Tov. predsednik poroča o predsedniški 
seji z dne 6. nov. v Mariboru in pojasni 
nekatere slučaje premestitev po službeni po
trebi Nadalje poziva ves zbor, naj s svojimi 
informacijami podpira zadnjič izvoljene funk
cionarje za Mlad. matico, Učit. dom itd., ker 
želi, da ti funkcionarji podajo pri vsakem 
zborovanju kratko poročilo. Nadalje želi oži
viti svojeeasno ustanovljeno »vprašalno skri
njico«, pri kateri bi si člani razdelili referate, 
n. pr.: upravne, pedagoškodidaktične, osebne 

itd. Posebno pa poudarja pravično delitev 
dela. O njej razmišljajte in realizirajte tO na 
svojih šolah, realizirajmo to i v društvu, da 
bo več aktivnosti, več demokratičnosti, več 
soodgovornosti, pa tudi več zaupanja, ki ga 
ravno v teh časih gladno potrebujemo. Svoj 
govor zaključi s parolo: 

Država nad vse! 
Tov. predsednik objavi nato najvažnejše 

dopise izza zadnjega zborovanja in daje po
jasnila k raznim v tej zvezi stavljenim vpra
šanjem. 

Zbor odklanja ustanovo pravnega konzu
lenta pri sekciji. 

Dalje priporoča pristop k obmorskemu 
Učit. domu v Omišlju. 

V društveni zaščitni odbor so izvoljeni 
tov. Vauda, From in Fiirstova. 

Spomenica predsedstvenega zbora se so
glasno in navdušeno sprejme. 

V razgovoru o učnih načrtih poročajo tov. 
Vauda Mirko, Berce Josip, Cvetko Franc, 
Cvetko Ivan m nazadnje poda svoje mnenje 
iz bogatih izkušenj tudi g. šolski nadzornik 
tov. Tomažič Ivan. 

Glavne misli: 
Učni načrt pomeni na vsak način napre

dek pa načelih novodobne šole. Njegove hibe 
pa so: neupoštevanje raznih tipov šol, pre
ozka okvirnost, prenatrpanost z učno snovjo, 
pomanjkanje prožnosti in »srednješolska« 
razporeditev učne snovi. Splošna želja zbora 
je, da šolska zakonodaja pripravi najprej 
osnovnošolske in šele potem učne načrte za 
višjo narodno šolo. 

H koncu se sprejmejo različni važni pred
logi: 

1. glede izposlovanja poštninske prosto
sti za v s e šolske pošiljke — istotako organi
zacijske; 

2. glede odprave monopola,na zvezke, ali 
vsaj znižanja cen oziroma zvišanja kvalitete; 

3. glede gospodarskega stanja šol. občin; 
prispevke za šolo naj odtezajo davčne uprave 
in jih nakazujejo krajevnim šolskim odbo
rom; 

4. glede izposlovanja zakonske zaščite jav
nim in samoupravnim korporacijam; 

5. glede rednejšega plačevanja članarine; 
6. glede zbiranja prispevkov za naše go

spodarske naprave; 
7. glede namestitve tovarišev, ki so od

služili vojaški rok — ter pred vsemi drugimi, 
novince po socialnih razmerah; 

8. glede prošnje sekciji, naj gibanju za 
društvo »Šola in dom« posveča čim večjo 
pažnjo ter stopi z istimi v tesne stike; 

9. glede ravnanja s tovariši, ki se ne ude
ležujejo zborovanj, niti ne opravičijo odsot
nosti; 

10. glede predlaganja mnenj in predlogov 
za kvalitativno izboljšanje naših zborovanj; 

11. glede poenostavljenja šol. administra
cije in oprostitev razrednega pouka šol. upra
viteljev od osemrazrednih šol navzgor! 

Prihodnje zborovanje bo 4. marca 1933. 
Po zborovanju je šel zbor korporativno 

k sprejemu koroških pevcev. 
Mirko Vauda, s. r., Janko Žirovnik, s. r., 

predsenik. tajnik. 

+ J U U — SRESKO DRUŠTVO SLO
VENJGRADEC je zborovalo 11. februarja 
1933. na osnovni šoli v Slovenj gradcu. 

Navzočih je bilo 38 članov(ic), to je 84%. 
Po običajnem pozdravu na navzoče otvo

ri predsednik tovariš Kopač Leopold zboro
vanje ter čestita tovarišu Iglarju k napredo
vanju v višjo položajno skupino; odišlemu 
tovarišu Moder Janku in njegovi gospe j so
progi pa želi na njunem novem službenem 
mestu v Trbonjah vse najboljše. Spomni se 
tudi 60 letnice bivšega predsednika in častne
ga člana tovariša Josipa Purkharta, nakar se 
sklene poslati jubilantu pismene čestitke. 

Nato poda obsežno situacijsko poročilo 
zlasti o spomenici izvršnega odbora JUU, 
izročeni gospodu ministru prosvete v ozirom 
na predvidene spremembe v finančnem za
konu za leto 1933./34. Podrobno še oriše delo 
organizacije za zopetno stalnost učiteljstva, 
glede napredovanja v V. položajno skupino, 
premeščanja in nastavitve učiteljstva, stana
rine poročenih učiteljic, šolskega nadzorstva, 
pravilnika o tolmačenju zakona o nar. šolah, 
poštninske prostosti itd. 

Končno pojasni postopek glede vlaganja 
prošenj za napredovanje po položajnih sku
pinah ter prijav za periodične poviške, nakar 
prečita izpreminjevalne predloge odbora k 
začasnemu učnemu načrtu za višje narodne 
šole. 

Sledilo je predavanje tovariša Visočnika: 
»Navajanje k skromnosti v pridobitnostih.« 
— Zanimivemu referatu iz gospodarstva so 
sledili navzoči s pozornostjo. 

__ Sprejeti so bili sledeči sklepi: 1. Osnov
nošolskemu učiteljstvu, dodeljenemu meščan
skim šolam, pisarnam sreskih šolskih nad
zornikov in kraj. ban. upravi naj se izposluje 
stanarina, kurjava, kakor jo ima ostalo uči
teljstvo. 2. Pri novih nameščanjih naj se upo
števajo v prvi vrsti oni, ki so morali radi od
služitve kadrovskega roka resignirati na učna 
mesta. 3. Sekcija naj si oskrbi s prihodnjim 
letom pravnega konzulenta, ki bi dajal čla
nom in sreskim društvom pravna navodila, 
sestavljal pritožbe na uprav, sodišče in drž. 
svet ter iste tudi zastopal. 4. Tudi oni člani, 
ki iz neopravičenih vzrokov prihajajo pre
pozno k zborovanjem, se navedejo imenoma 
v zapisniku ter na prihodnjem zborovanju 
prečitajo. 5. Prihodnje zborovanje se vrši 
8. aprila ob 9. uri v Slovenjgradcu. 

Kopač Leopold, s. r., Iglar Rajko, s. r., 
predsednik. tajnik. 


